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TERKA 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
27/2013. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: 2013. november 7-én 14:00 órai kezdettel tartott rendkívüli nyilvános Képviselő-
testületi ülésről. 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal Polgármesteri Iroda 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
NAPIREND: 
 

1./ Műfüves pálya kialakításához kapcsolódó pályázat ügyében szükséges döntések 
meghozatala 
K5 429/2013.(XI.07.) sz. határozattól - 433/2013.(XI.07.) sz. határozatig 

 
2./ Az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. tevékenységi körének módosításáról döntés 

L5 434/2013.(XI.07.) sz. határozat 
 

3./ Döntés a Karácsonyi díszkivilágításról 
D7 435/2013.(XI.07.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        

Köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az 
ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 5 
képviselő jelen van.  
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Vitéz Zsolt és Kovács Sándorné képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Holló János alpolgármester:  

Javasolja, hogy az Ünnepi díszkivilágítással kapcsolatos döntést is vegye napirendre a 
Képviselő-testület. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
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Napirendek tárgyalása: 
 

1./ Műfüves pálya kialakításához kapcsolódó pályázat ügyében szükséges döntések 
meghozatala 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A döntésük szerint a műfüves pálya kialakítására 3 verzióról beszéltek. Időközben a kollégák 
felmérték, hogy mi a helyzet az oktatási intézmények udvarán. Átadja a szót, Bóta Barbara 
aljegyzőnek, hogy tájékoztatást adjon. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Felvették Kótai Csaba tervezővel a kapcsolatot, aki megállapította, hogy a Fő u. 1. sz. udvarán 
nem fér el ez a műfüves pálya, a Béke u. 21. sz. alatti ingatlanra a jelenlegi salakpálya helyére 
beférne, viszont ott is szükség lesz pár átalakító munkára. Hét db fát ki kell vágni és támfalat 
kell kialakítani, és a csapadékvíz elvezetést megoldani. Ezek a járulékos költségek még 
tovább fogják növelni a határozati javaslatban szereplő összeget. A sportközzel van a 
legnagyobb gond. 
 
Egyébként egyik ingatlan sem forgalomképtelen, korlátozottan forgalomképesek a 
vagyonrendeletünk szerint. Tehát nem kizáró feltétel, hogy a pályázat során, ezekre az 
ingatlanokra pályázzanak. Korábbi pályázati kiírásban a korlátozottan forgalomképesek is ki 
voltak zárva, de most már nem. 
 
A sportpályával az a gond, hogy oda úgy tudják a műfüves pályát helyezni, ha érinti a Sport 
közt is és az ott található árkot is. A Sportköz és az ott található árok része a csapadékvizes 
beruházásnak. A 320 milliós támogatási szerződés, amit erre a projektre megkötöttek, 
tartalmazza ezt a helyrajzi számot és tartalmaz olyan munkálatokat, amit ott kell elvégezni. 
Tehát, hogy ha ott valósítanák meg, veszélybe sodorná a nagyberuházást. Ahhoz, hogy ott 
meg tudják valósítani ezt a műfüves pályát sok módosításra lenne szükség, többek között a 
támogatási szerződést is módosítani kellene és ezt a helyszínt ki kellene, hogy vegyék belőle. 
Ráadásul szakmailag nem tudja, hogy mennyire indokolható, hogy ez az árok kikerüljön 
onnan, vagy, hogyan lenne megvalósítható ez a csapadékvizes beruházás. Telekalakításra 
mindenképp szükséges lenne, ami hosszú idő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Egy egyenértékű műszaki megoldással lehet, hogy ki lehetne váltani, úgy hogy az árok 
kikerüljön a pályázatból. 
 
Holló János alpolgármester:  

A telekalakítás többi időt vesz igénybe, mint a pályázat benyújtásának ideje. 
 
Bóta Barbara aljegyző: 

Körbe kell járni, hogy hogyan lehetne átterveztetni, úgy hogy semmi ne sérüljön. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Tehát akkor módosulna a műszaki tartalom. A közbeszerzés most van folyamatban, a 
közbeszerzési dokumentáció is módosulna, a kivitelezővel is kellene szerződést módosítani, 
amit még külön indokolni kell.  
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Bóta Barbara aljegyző:  

Ráadásul a csapadékvizes pályázat megvalósítás helyszíneként, azt a helyrajzi számot 
tartalmazza, amire most ők egy másik pályázatot akarnak beadni. Nem biztos benne, hogy 
nem kellene-e mindenképpen egyeztetni a jelenlegi támogatóval, hogy ilyenkor mi a 
megoldás, ami megint idő. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Lehetett volna erre idő, hogy ha legalább fél év áll a rendelkezésre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Mondhatják, hogy nem jól végzik a munkájukat és kapkodnak, de ez a pályázati kiírás, ahogy 
megjelent 1-2 héten belül ide került a testület elé. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az a 2 hét is kevés lett volna. Most nem azon a 2 héten múlott. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Akkor viszont, olyan helyszínt kellett volna választani, amivel ilyen problémák nem 
merülhettek volna fel. Itt a helyszínnel van a gond, az ő szakmai véleménye szerint magával a 
pályázattal is gond van, de a helyszínnel van a legnagyobb gond. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Kérdezi, hogy a Fő u. 1. szám alatt a jelenlegi aszfalt pályát figyelembe vette-e a tervező, hogy 
annak a helyére alakítsák ki a pályát? 
 
Bóta Barbara aljegyző: 

Nem, a pálya melletti részt vette figyelembe. Oda egyébként se lehetett volna kialakítani, mert 
bele lógott volna abba a bejáratba, amin a mozgáskorlátozott parkolót lehet megközelíteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

De képviselő úr azt mondja, hogy miért nem gondoltak az aszfaltra? 
 
Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens: 

Azért, mert Hajduné Holló Katalin Igazgató Asszony azt mondta, hogy a mellette lévő 
területet nézzék meg. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Most az önkormányzat adja be a pályázatot, vagy Hajduné Holló Katalin Igazgató Asszony? 
 
Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens:  

Ő érti, de mivel senki nem mondott konkrét helyszínt. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt mondja, hogy ez nem kis összeg és teljesen más a helyzet, hogy ha azt mondják, hogy az 
aszfaltos pálya helyett csinálnak műfüves pályát, vagy mellette. Szerinte helyette nem ér 
annyit, ha mellé teszik, akkor igen. Egyetért abban Hajduné Holló Katalin Igazgató 
Asszonnyal, hogy ne az aszfaltos pálya helyére tegyék, hanem mellé.  
 
Ugyanakkor, ami elhangzott az Újtelepi általános iskolával kapcsolatban, többször szavaztak 
név szerint és ő az Újtelepi általános iskolát nem szavazta meg egy alkalommal sem, ennek 
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több oka van. Hogy ha ők egy ilyen műfüves pályát működtetni akarnak, ahhoz kell vizes 
blokk, öltöző, ami ott nincs. Egy ilyen vizes blokk kialakítása nem kis összeg. Illetve hosszú 
távon még nem tudja, hogy mi lesz az Újtelepi iskolával. 15 év a fenntartási kötelezettség és 
nem biztos, hogy 15 év múlva működni fog az Újtelepi általános iskola. Ezt nem tudják, 
szeretnék, hogy legyen, de ha figyelembe veszik, hogy a lakosság fogy, akkor a gyerekek 
száma is fogyni fog. Erre is gondolni kell. 
 
Elhangzott az is, hogy a fenti iskolánál jó lett volna a kihasználtsága. Ezek a gyerekek 45 perc 
alatt nem tudnak lemenni az újtelepi iskolába, átöltözni, sportolni és vissza. Ez a távolság is 
az Újtelepi iskola ellen beszél. Szeretné, ha lenne a településen műfüves focipálya, de inkább 
szeretné, hogy a fenti iskolánál legyen, de leginkább azt szeretné, ha a sportpályán lenne, a 
Sport közben, mert ez oda való.  
 
Ott van minden, vizes blokktól kezdve minden, és van hely is. Viszont, amit Bóta Barbara 
aljegyző elmondott, hogy a belvizes pályázat miatt a sportpálya sem a legjobb. Elhangzott, 
hogy kapkodnak és nem tudtak megfelelően rákészülni, akkor, ha ilyen szemszögből nézik, 
lehet, hogy arra kellene apellálni, hogy hátha kiírják jövőre is. Ahogy mérlegelt, 
szerencsésebb lenne megvalósítani a belvizes pályázatot, és párhuzamosan elindulni azon az 
úton, hogy ha jövőre is lesz lehetőség, akkor megvalósítani a műfüves pályát a sport közben. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Az iskolafenntartó mit szól hozzá? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ő beszélt Plébános úrral. Nyílván nekik tájékoztatni kell erről őket. Majd a konkrét döntésről 
akarja őket tájékoztatni. Ő azt szeretné, ha a Sport közben lenne ez a műfüves pálya, de azok 
az aggályok, amik elhangzottak itt a belvizes pályázattal kapcsolatban, ezeket sajnos neki is el 
kell fogadni. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A belvizes pályázat után nem lenne gond, ha a Sport közön egy új megjelentetéssel oda 
vállalnák ezt a műfüves pályát? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Az a lényeg, hogy időre lenne szükség, mert sok mindenkivel kellene egyeztetni. Illetve, ha 
azt mondják, hogy nem, akkor lenne idő alkalmas helyszín keresésére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A régi vásártér helyére is el tudná képzelni, csak az a baj, hogy nagyon kiesik, és ott sincs 
vizes blokk. A Sport köz lenne a legjobb. Hajlik a felé, hogy szánjanak rá egy pár hónapot, és 
jövő tavaszig járják körbe. 
 
Az a tapasztalat, hogy amikor írnak a hatóságoknak, hogy járuljanak hozzá egy másik 
beruházáshoz, nagy valószínűséggel hozzá járulnak. Súlyos bírságokat vonna maga után, ha 
kijönne a pályázatot lebonyolító ellenőre és nem tudják neki megmondani, hogy hol van az 
árok, de ha ugyanezt lezongorázzák és engedélyeztetik, akkor nincs gond. 
 
Holló János alpolgármester:  

Egyetért, hogy ha a beruházás megvalósul, akkor a Sportközben valósuljon meg, mert tényleg 
oda való. Viszont ő a Béke 21-et is megszavazta, és pontosan azért, hogy ha nem lesz ott 
iskola, akkor lehetne ott egy szabadidőközpont. Az egész SBSE elférne ott. A vizes blokkot a 
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mostani tárolónál lehetne kialakítani, még külön épülete is lenne. Ez egy álomvilág, tudja. 
Szerinte ez a pályázat máskor is ki lesz írva. Ne rohanjanak fejjel a falnak. Pontosan ezért, 
tegnap Intézményvezető Asszonnyal egyeztetett, hogy hogyan áll a dolog. Mivel kevesebb 
finanszírozást kap az egyház, egyelőre esély sincs arra, hogy az iskolát összevonják, mert az a 
szaktantermek rovására menne, egyszerűen nincs annyi hely. De szerinte helyileg nagyon jó 
lenne ott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Jó gondolat, amit mond, de a településnek két műfüves pályára nincs szüksége. Ha ezt 
megcsinálják az Újtelepen, akkor a Sport közben nem tudják.  
 
Holló János alpolgármester:  

Végül is mindig oda jutnak vissza, hogy el van hamarkodva.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Amit Holló János alpolgármester mond azt most is meg tudják szavazni, az Újtelepi iskolával. 
 
Holló János alpolgármester:  

Az az igazság, hogy ő is jobb szemmel látná a Sport közben. Mert, hogy ha nem megy el 
onnan az iskola, akkor az intézmény működése és a pálya fenntartása megint ütközik.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Összeférési gondok lennének, ha az iskolában lenne a pálya, mert az egyesületi tagok oda 
járnának, az iskola meg fizetné a rezsit. Összeférési gondok lennének, ami az önkormányzaton 
csapódna le. Ebből a szempontból is a Sport köz lenne a jó. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A sportpályán belül nem férne el? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Nem fér el. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A sportközt most hiába szavaznák meg, nincs annyi idő, ami alatt el lehetne intézni ezt a 
rengeteg utána járást, kérelmet. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Úgy látja, hogy az az álláspont alakult ki, hogy ne adják be a pályázatot, mert a Sport közben 
most nem lehet, és inkább halasszák el. Csak az a baj, hogy a múltkori testületi ülésen 
felállítottak egy rangsort, és abból csak a 3. volt a Sport köz. Hogy ha ő most azzal a 
javaslattal jön, hogy a Béke u. 21. alatt elvileg meg lehet valósítani, akkor azt a döntést 
célszerű lenne vissza vonni.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Tudomásul kell venni, hogy a Fő u. 1 alatt nem fér el. A sportközben jelenleg nem fér el. A 
Béke u. 21-ről dönteni kell, hogy akkor meg kívánja-e valósítani, és ha igen, akkor a Fő u 1-et 
mindenképp vissza kell vonni, és a rangsort is, és utána szavazni kell a Béke utcáról. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Tájékoztatásként elmondja, hogy Kótai Csaba költségét már így is ki kell fizetni, illetve már 
elkezdték a pályázat előkészítését, regisztráltak a rendszerbe. Azt vissza kell vonni.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kérdezi Bóta Barbara aljegyzőt, hogy szerinte mi a legjobb döntés? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Szerinte az lett volna a legjobb, hogy ha a múltkor döntöttek volna arról, hogy most ne adják 
be a pályázatot. A múltkori testületi ülésen felolvasta, hogy milyen nyilatkozatokat kell tenni 
és mit kell vállalni és mégis úgy döntött a Képviselő-testület, hogy legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Majd vesznek fel hitelt, vagy majd lesz valahogy. Ha figyelik a híradásokat, azért 
konszolidálták az önkormányzatokat, hogy jövőre minél több fejlesztést meg tudjanak 
valósítani. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Elvileg lehet a Béke u. 21.  Tételezzék fel, hogy megszavazzák, mert már a regisztráció 
elkezdődött, és Kótai Csabát is kifizették. Az opcionális tételekről később dönthetnek. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Attól még vissza lehet vonni, csak tájékoztatásképpen mondta el, hogy ezek a költségek már 
felmerültek. Ha úgy dönt a Képviselő-testület, hogy beadja a pályázatot, akkor az opcionális 
tételekről is dönteni kell, mert az növeli az önerőt. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

Azt mondja, hogy amit a Polgármester úr javasolt a szerint döntsenek. Mindenképpen a 
sportpálya lenne ennek a helye, hagyják az általános iskolát.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Mivel az egyedüli reális helyszínnek a Béke út 21. minősült, oda készítette Kótai Csaba a 
terveket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A sportpályára csinálja meg a terveket és úgy tervezze meg, hogy a terveket később fel tudják 
használni. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

A Béke úton a támfalépítés és a többi dolog, mennyivel fogja növelni az önerőt? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Majd ha kész lesz a terv, erre akkor tud válaszolni.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Felsorolja, mikről kellene szavazni. Vissza kell vonni a sorrendiséget, tudomásul kell venni, 
hogy a Fő út 1-re nem lehet megépíteni, és visszavonni azt a határozatot, ami a Fő u. 1.-re 
szól. Szavazni kell, hogy a Béke út 21. alatt megvalósuljon-e. Illetve a sportközt is tudomásul 
kell venni, hogy most nem lehet. És mivel a javaslatok külön kimentek, mindegyiket 
szavaztatni kell. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Sportközre az előkészületek kezdődjenek el, hogy jövő tavasszal be tudják adni a pályázatot. 
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Gál-Szalai Erika képviselő:  

Az előkészületi munka, az megint pénz. Ha nem írják ki a pályázatot, akkor ezek fölösleges 
költségek. 
 
Bóta Barbara aljegyző: 

A Béke utcára ez most 100.000 Ft+áfa összeg. A sportközben, annyiban változik a helyzet, 
hogy telekalakításra is szükség van, ami tovább növeli a költségeket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt mondja, hogy Gál-Szalai Erika képviselőnek ne legyen bűntudata, hogy most kidobtak 
100.000 Ft-ot, mert azt gondolja, hogy a döntéshozatalban előrébb vannak, az biztos. 
 
Farkas Attila Egyeki SBSE képviselője: 

Megnézték mindenhol, hogy a sportpályán belül nem fér el? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Igen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel több hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a sorrendiségre vonatkozó határozat 
visszavonásával, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
429/2013. (XI.07.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 407/2013.(X.31.) számú határozatát visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki tudomásul veszi, hogy a Fő út 1. szám alatt nem lehet megvalósítani a műfüves 
pályát, és egyetért azzal, hogy vonják vissza a korábbi határozatukat, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
430/2013. (XI.07.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi, hogy az Egyek Fő u. 1. szám alatti általános iskola 
udvarán nem valósítható meg a kisméretű műfüves pálya 20 x 40 m (22 x 42 
m) építése és a 383/2013.(X.31.) számú határozatát visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki tudomásul veszi, hogy jelenleg a Sportpályára a belvizes pályázat miatt nem 
lehet benyújtani a pályázatot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
431/2013. (XI.07.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi, hogy az Egyek, Sport köz (hrsz.: 1656) területére 
jelenleg nem nyújthatnak be pályázatot kisméretű műfüves pálya 20 x 40 m (22 
x 42 m) építésére a folyamatban lévő csapadékelvezető rendszer pályázata 
miatt. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Béke út 21. szám alatti általános iskola udvarán megépülhetne a műfüves focipálya, de ne 
ott valósuljon meg, hanem a Sport közben, tekintettel arra, hogy a többség ezt szeretné. Kéri, 
hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
432/2013. (XI.07.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az MLSZ országos labdarúgó pályaépítési programjához kapcsolódó 
kisméretű műfüves pálya 20 x 40 m (22 x 42 m) kialakítására ne az Egyek, 
Béke u. 21. szám alatt kerüljön sor, hanem a Sport köz lehetőségét vizsgálják 
meg.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a pályázat beadásának az előkészítése folytatódjon, azzal, 
hogy a pályázatot a Sportköz területére adják be, amennyiben jövő tavasszal lesz pályázati 
kiírás műfüves pálya építésére, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
433/2013. (XI.07.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az MLSZ országos labdarúgó pályaépítési programjához kapcsolódó 
kisméretű műfüves pálya 20 x 40 m (22 x 42 m) építésére vonatkozó pályázat 
benyújtásának előkészítése folytatódjon azzal, hogy a pálya kialakítására az 
Egyek, Sport köz (hrsz.: 1656) területén kerüljön sor, amennyiben jövő év 
tavaszán lesz pályázati kiírás műfüves pálya építésére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az ülés kezdete előtt kiosztott 3 határozati javaslatról is szavazni kell. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A 2. határozati javaslat a pályázat összköltségét növelő opcionális tételekről szól. A 3. 
határozati javaslat a beruházás költségét tartalmazza, a 4. határozati javaslat a pályázati 
biztosíték megfizetéséről szól. Mivel a 3. határozati javaslatba foglaltak okafogyottá váltak, 
javasolja levenni, a napirendi pont tárgyalásáról. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal levette a napirendről a „Műfüves pálya kialakításához 
kapcsolódó pályázat ügyében szükséges döntések meghozatala” c. napirendhez előterjesztett 
2-es, 3-as és 4-es határozati javaslatot. 
 
 

2./ Az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. tevékenységi körének módosításáról döntés 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A múltkori ülésen elfogadta a Képviselő-testület az egységes szerkezetű alapító okiratot, de a 
tevékenységi kör módosításáról külön határozatot kell hozni. A tevékenységi kör módosítása 
arról szól, hogy a gabona félék termesztése főtevékenységből melléktevékenység lesz, a 
gyermekétkeztetés pedig fő tevékenység. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért a tevékenységi kör módosításával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
434/2013. (XI.07.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. (4069 Egyek, Fő u. 3.) 
tevékenységeit az alábbiak szerint módosítja:  
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a) A 01.11 08 Gabonaféle (kivéve: rizs), hüvelyes növény, olajos mag 
termesztése – mint fő tevékenység – helyére főtevékenységként az 
56.29 08 Egyéb vendéglátás kerül. 

 
b) A 01.11 08 Gabonaféle (kivéve: rizs), hüvelyes növény, olajos mag 

termesztése az egyéb tevékenységek közé kerül. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Magyar Éva ügyvezető 
 
 

3./ Döntés a Karácsonyi díszkivilágításról 
 
Holló János alpolgármester:  

Tegnap itt járt Kovács Péter az E-on területgazdája és felvetődött, hogy ne az utolsó pillanatban 
kapkodjanak a díszkivilágítással kapcsolatban. Polgármester úr rábízta, hogy nézesse meg, hogy 
a 84-ből mennyi működik? A 2010-ben pályázati úton beszerzett 42-ből 24 működik. A régiből 
összesen 6 db működik. Összesen 30 világítótest működik, ami a 42 helyre most felszerelhető 
lenne. Még 12 db keríteni kellene.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kérdezi, hogy megnézték, hogy van lerakva? Szerinte a tárolásnál is sérülhettek. 
 
Holló János alpolgármester:  

Nem nézte meg. Szállításkor és felrakáskor is sérülhet, ezért nem jó ötlet, hogy egyik oszlopról a 
másikra rakják. 
 
Nem csak a felhelyezésről kellene dönteni, utána kellene nézni mennyibe kerül, és fedezetet 
biztosítani rá. 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkérdezi, hogyan lehet, hogy 84 lámpából több mint 50 nem világít? 
 
Molnár Zoltán: 

Ezeknek az élettartama ennyi idő. A mozgatáskor is sérül, de ha fenn hagyják, az sem jó, mert 
nem UV álló. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Erre egy keret összeget kellene meghatározni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy szavazzanak meg 100.000 Ft-ot 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

Erre a célra 150.000 Ft-ot javasol. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Tehát 150.000 Ft legyen a közmunka önerejének a terhére. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
435/2013. (XI.07.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a karácsonyi díszkivilágítás díszeinek javítására, pótlására 150.000 Ft-ot biztosít 
az közmunka önerejének terhére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Holló János alpolgármester 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 
 
 
Mivel több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület munkáját, a 
meghívott vendégek megjelenését és az ülést 15:15 órakor bezárta. 
 
 

K. m. f.  
 

 
______________________ 

Csepreginé Kocsis Nóra  
jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 

 
 
 
 

______________________ 
Vitéz Zsolt  

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Kovács Sándorné  

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


